
Comitè General 14/06/2025 – Comissió de comunicació 
 

Activitats i valoració curs 2024-2025: 
 

· IX Jornada de comunicació. “Revista Salillum: 10 anys fent camí”. Es va fer el 5 d’abril a 

Sant Pau del Camp. Taula rodona amb Dani Jover, Sonia Herrera i Mercè Solé, moderada per 

Quim Cervera. Concert íntim amb Lídia Pujol. 
 

· Revistes Salillum n. 20 i 21. La darrera revista Salillum ja s’està distribuint. 
 

· Enquesta online revista Salillum. Reactivem l’enquesta ja que tenim només 50 respostes. 

Oberta fins el 31/07/25.  
 

· Web acocat.org. S’ha migrat amb èxit a un nou gestor de continguts WordPress i es va estrenar 

el 8/01/2025 després del treball previ amb el proveïdor per part de la Comissió de comunicació i 

equip de treball de 3 militants. Creiem que s’ha guanyat en disseny, facilitat en la navegació per 

trobar els continguts… 
 

· E-butlletí mensual i info-ACO, nou format en funcionament des de gener 2025. 
 

· Llevat dins la pasta – programa setmanal de la Pastoral Obrera a Ràdio Estel. Estem en la 

6a temporada, 40 programes fets fins ara. 
 

· Necessitem una persona amb habilitats en edició de vídeo, ja sigui per incorporar-se a la 

Comissió de comunicació o bé per col·laborar. Si a les zones i diòcesis teniu militants o 

simpatitzants amb aquest perfil, feu-nos-ho saber per poder contactar-hi. 
 

Tasques pendents: 
 

· Vídeo sobre la Revisió de Vida. Estem plantejant amb la Comissió d’iniciació fer un vídeo 

amb testimonis de militants sobre què és la Revisió de Vida, amb l’objectiu d’explicar-ho a 

persones simpatitzants o que s’acosten al moviment. Aquests testimonis es van gravar en la 

Setmana Santa 2024. 
 

· Proposta presència X/antic Twitter. 
 

· Valorar la creació d’un nou perfil a la xarxa social Instagram. Per dinamitzar-lo caldria 

trobar la persona que ho pogués fer i entre els continguts podrien estar les pregàries i RdV a 

l’estil d’ACO-Madrid. 
 
· Tutorial eines de comunicació del moviment. 
 

· Nova presentació d’ACO en diversos formats assequibles als més vulnerables. 



COMISSIÓ D’ECONOMIA . REVISIÓ DEL CURS 2024-2025 

 

La comissió d’economia ens hem reunit sempre de forma telemàtica, ja que és la manera 

de que l’assistència sigui majoritària. A banda dels responsables d’economia de les 

zones també hi ha participat la Maria Guarch (del grup Bikini). Arran d’una trobada del 

president i del responsable d’economia amb aquest grup va semblar interessant i adient 

convidar-los a participar-hi per conèixer des de dins el funcionament i també per facilitar 

noves aportacions i propostes. 

Reunió del 27/11/2024 

*S’explica com s’ha funcionat durant la baixa mèdica de la Marilia i com s’ha fet la 

cobertura. 

*Es fa seguiment pressupostari de l’exercici 2024 fins aquella data. 

*Es proposa ja començar a preparar pressupost 2025. 

*Es proposa elaborar el document CREIXEM que ens ha encomanat la comissió de 

formació on s’ha de tractar “la nostra economia i la del moviment” 

 

Reunions  del 29/01; 18/02 i 11/03 de 2025 

*Dedicades principalment a: 

- elaborar el pressupost 2025, consensuant la proposta i els objectius principals a 

treballar. 

- elaborar el document CREIXEM que es publicarà la Juny 2025 juntament amb la revista 

Salillum 

 

Es valora l’alta participació de tots els components de la comissió i convidats, 

principalment en l’elaboració del CREIXEM. Ha estat una experiència 

col·laborativa important que genera orgull de pertinença. 

 

Josep Bonastre 

Maig 2025 

 



COMISSIÓ DE FORMACIÓ. CURS 2024-2025 

 

En primer lloc, cal destacar que hi ha hagut dues incorporacions a la 

Comissió: Gemma Muñoz, de Barcelona Nord, i Montse Forcadell, de 

Besòs. 

Tasques realitzades 

1. Segons el calendari aprovat al Comitè General pel curs que ara 

acabem, vam organitzar una Jornada de Formació al març. Va girar 

entorn del lema del curs, Aixeca’t i Camina. Vam comptar amb la 

participació de les entitats Fundació Arrels, Secció Penitenciària de 

Justícia i Pau i Lloc de la Dona. Ens vam acostar a aquestes realitats 

de perifèria, mostrant els petits cels que creen en la vida de les 

persones que atenen. 

2. Hem fet extractes de dos documents antics que s’han publicat a l’e-

butlletí. 

3. Estan a punt de publicar-se els dos Creixem : un sobre l’Economia 

del Moviment i l’altre sobre el camí de la fe d’un antic militant, que 

posa l’èmfasi en el seu compromís com a voluntari de presons. 

També tenim preparat un Anem a Fons sobre les dones a les cartes 

de Sant Pau. 

 

Previsió pel curs vinent 

1. Al setembre caldrà veure si hi ha relleu en la responsabilitat de la 

Comissió (hem deixat l’estiu perquè es reflexioni). En cas que no 

n’hi hagués, hauríem de pensar com ens organitzem. 

2. Continuar amb els Creixem i Anem a Fons, així com també amb 

l’elaboració d’extractes de documents més antics. 

3. Esperem celebrar la Jornada de Formació el 14 de març. 



Valoració-Resum  del   curs  2024-25    de  la  Comissió  Internacional 

Ens  hem  anat  reunint  aprox, cada  2  mesos,  excepte  quan  hi ha  hagut  algun  tema  

urgent a   parlar  que aleshores  hem  fet  alguna  reunió  extraordinària. Hem  fet  un  ordre  

del  dia  i una  acta  de  cada  reunió. 

Hem participat  al  Comitè  Permanent (Montserrat) i  al  Comitè  General (Xavier). 

Vam  començar  el  curs  amb una  nova   incorporació  a  la  Comissió,  la  Montse  Ollé  de  

Lleida, una  gran  alegria de  poder  augmentar  l’equip. 

Una  gran  notícia  va  ser  que   Anna  Luque  acceptà  la  crida  de  fer  de  co-presidenta  

del  MTCE per  4  anys.  Va  ser   votada  i  ratificada  a  l’assemblea  a Munic  el  22 de  

Setembre  2024. 

El  mes  de  Setembre, del 19-22  vam  participar   Jordi  Soriano- President  i Montserrat  

Sidera  responsable  Comissió  Internacional,  al  Seminari  i  Assemblea  del  MTCE  a  

Munic,  amb  el  tema:  “Igual  remuneración  por  igual  Trabajo,  hombres  y  mujeres”. 

Del 14  al  16  de  febrer  Grup  de  coordinació  del  MTCE  a  Weezemal (Belgica),  hi van  

participar  Montserrat  Sidera  com  a  responsable  internacional  d’ACO  i  Anna  Luque  co-

presidenta  MTCE,  per  valorar  el  Seminari,  pensar  en  la  dinàmica  del  pròxim Seminari 

i  Assemblea,  compartir  vida  dels  moviments  i  reptes  que  se’ns  plantegen   com  a  

moviment  europeu. 

Aquest  any hem  fet  el  manifest  del  diumenge  lliure  pel  MTCE. 

Hem  tingut  contacte  amb  els  responsables  del  MMTC  i  hem  intentat  acollir  les  seves  

demandes.  Una  proposta  de  poder  col·laborar  de  manera  solidària  amb l’economia,  a 

traves  d’una campanya  amb  els  militants  d’ACO,  a  les  trobades  “l’import  d’un  cafè  

per  al MMTC”.   De  moment  anem  recollint,  és una  campanya  que  anirem  seguint. 

També  hem  respost  a   algunes   enquestes  o  qüestionaris  que  ens  han  demanat  des  

del MMTC  (Tema  Consiliaris  i  Aportació  per al  Consell  Internacional). 

Contactes  amb els  moviments  de  RdV   del  MTCE:  hem  fet  algunes  reunions   on-line  

amb  LOC Portugal, ACO France  i  HOAC,  per  tractar  temes  del  MTCE. Cal  continuar  

aquests  contactes  i  poder  arribar  a  fer  una  trobada  presencial.  

La  LOC  ens  ha  convidat  al  seu  Seminari  i  Congrés  del  7  al 9  de  juny.  Hi  assistiran  

Jordi  Soriano  i  Montse Ollé.  En  Rafa  Allepuz  (ACO  Lleida)  participa  de  ponent  a  una  

part del  Seminari. 

La  Valoració  del  curs  a  la  Comissió  és  positiva,  hem   participat  i  treballat  amb ganes, 

les  nostres  reunions  han  sigut  molt  de reflexió  i debat i  hem  intentat aportar  en el  

possible  el  que  som  com  a  ACO, al  MTCE i  al MMTC  sentint-nos   formant  part  del   

col·lectiu de  treballadors  cristians  d’Europa  i  del  món.   

La  Comissió  Internacional  està  formada  per:  Josep  J.  Montejo (consiliari), Anna  Luque, 

Maria  Martinez, Montse  Ollé, Montserrat  Sidera, Jordi  Soriano i F. Xavier Such.  



 
 

RESUM DE LA COMISSIÓ INICIACIÓ DEL CURS 2024-2025 

Durant l’estiu i els primers mesos del curs, ens vam dedicar a repassar els documents 

de la guia d’iniciació i les fitxes (lectura final, correcció, traducció) per arribar a la jornada 

d’iniciació amb els documents a punt i impresos. Vam avançar el material a la zona de 

Còrdova, que n’estaven molt interessats. Finalment, vam imprimir la guia i la vam repartir 

a la jornada i també als responsables de zona perquè la fessin arribar a les persones que 

poguessin estar interessades de cada zona. Vam valorar no imprimir les fitxes perquè és 

un material a banda de la guia que ho pot fer servir tothom. Ens plantegem si s’ha 

d’incentivar el seu ús. Tant les guies com les fitxes estan a la web. No hem rebut 

consultes sobre aquests materials. Ja sabeu que la comissió ens oferim a explicar les 

fitxes i les guies allà on calgui. 

https://acocat.org/publicacio/fitxes-diniciacio-per-ajudar-a-desenvolupar-els-reptes-

que-ens-hem-anat-marcant/ 

https://acocat.org/publicacio/guia-practica-diniciacio-a-laco/ 

https://acocat.org/publicacio/tastet-dexperiencies-per-iniciar-a-aco/ 

En aquesta primera part del curs, vam preparar la Jornada d’Iniciació titulada “L’ACO 

en sortida” adreçada a tota la militància. En el grup de preparació hi van participar 

persones que no eren de la Comissió i va estar molt implicada la Lucía Brenlla. Es va fer 

el 17 de novembre al casal Crist Rei de Barcelona. La jornada es va estructurar en dues 

parts: 

 Presentació de la GUIA PRÀCTICA D'INICIACIÓ A L'ACO (que és el Pla 

d’iniciació actualitzat) i les FITXES D'INICIACIÓ PER AJUDAR A 

DESENVOLUPAR ELS REPTES QUE ENS HEM ANAT MARCANT. 

 Reactivar la iniciació, conscienciar que tots som iniciadors (tallers): 

o Fe translate: com parlem de la nostra fe, com sortir de l’armari (joc de 

rol). 

o Al lloro: la nostra mirada sobre la realitat i la nostra presència a les xarxes. 

o Anunci des de l’opció obrera: partint de l’acció militant, és 

evangelitzadora? És una oportunitat per iniciar? 

També vam presentar el Tastet d’experiències que és un recull d’experiències que ja 

funcionen (també està penjat a la web). 

Es va valorar molt positivament i va quedar palès que la iniciació és una feina 

comunitària. 

Després, vam treballar en l’adaptació de la jornada que havíem fet presencial en un 

format on line per poder-la oferir a les zones que no havien pogut assistir. En un primer 

moment vam intentar fer-la en alguna zona de fora de Catalunya, però per qüestions 

d’agenda no va ser possible. La vam fer el 22 de març de 2025 a la plataforma Zoom de 

https://acocat.org/publicacio/fitxes-diniciacio-per-ajudar-a-desenvolupar-els-reptes-que-ens-hem-anat-marcant/
https://acocat.org/publicacio/fitxes-diniciacio-per-ajudar-a-desenvolupar-els-reptes-que-ens-hem-anat-marcant/
https://acocat.org/publicacio/guia-practica-diniciacio-a-laco/
https://acocat.org/publicacio/tastet-dexperiencies-per-iniciar-a-aco/


 
 

l’ACO. Vam adaptar la presentació dels materials i els tallers. També vam tenir temps 

per compartir experiències d’iniciació i la realitat de les zones. Va ser una molt bona 

experiència. 

Al llarg de tot el curs, des de la comissió hem estat atents a les persones que s’han 

incorporat a un grup, grups sencers i persones que han contactat. La realitat és molt 

heterogènia i ens plantegem què oferir el curs vinent. Per ara, hem anat fent seguiment 

individual per conèixer les necessitats. Creiem que hi ha una certa revifada de la iniciació 

i és molt important cuidar-la. També constatem que quan hi ha un responsable d’iniciació 

a la zona, aquest tema és més present. 

En aquests darrers temps, treballarem pels relleus en la comissió. Ara mateix tenim 

confirmat en Jordi Cordero del Vallès Occidental que s’incorporarà el curs vinent i s’està 

treballant en el relleu de responsable de la zona Besòs i responsable d’iniciació del 

moviment. 

 

DESTACATS: 

- Les dues jornades d’iniciació del curs 

- El seguiment de les persones que estan en iniciació o properes 

 


